



Aéroports Du Cameroun

DIRECTION GENERALE

DEPARTEMENT DE LA GESTION ADMINISTRATIVE DES MARCHES

SERVICE DES MARCHES DES TRAVAUX

COMMUNIQUE

N° - 2935 -23/ADC/DG/DG.M/DG.MT

Portant ouverture de l'offre financière du soumissionnaire pré qualifié à l'issue de l'analyse des dossiers administratifs et d'évaluation des offres techniques des soumissionnaires de l'Appel d'Offres n°38/AONO/ADC/CIPM/2023 du 06 octobre 2023 pour la Maîtrise d'œuvre des travaux de construction des bureaux du personnel en matériaux préfabriqués à l'Aéroport International de Yaoundé-Nsimalen.

Le Directeur Général de la société Aéroports Du Cameroun S.A. communique :

Le soumissionnaire pré qualifié ci-après, est invité à assister à l'ouverture de son offre financière, relative à l'Appel d'Offres ci-dessus visé.

N° D'ORDRE	SOUSSIONNAIRE	NOTE SUR 100 POINTS	OBSERVATIONS
1.	BET NEK CAMEROUN	100	Admis à l'analyse de son offre financière.
2.	NEW DESIGN BUILTSHINE	70	Éliminé
3	ENGINEERING PROVIDER	64	Éliminé
4	INTEGC	47	Éliminé
5	ETS GEOTECHNICAL ENGINEERING	43	Éliminé

L'ouverture de l'offre financière du soumissionnaire pré qualifié aura lieu le 19 / 12 / 2023 à partir de 13 heures dans le bureau affecté à la Commission Interne de Passation des Marchés, sis à l'Aéroport International de Yaoundé-Nsimalen.

Yaoundé, le 13 DEC 2023
LE DIRECTEUR GENERAL
Thomas Ouona Assoumou



Aéroports Du Cameroun

DIRECTION GENERALE

DEPARTEMENT DE LA GESTION ADMINISTRATIVE DES MARCHES

SERVICE DES MARCHES DES TRAVAUX

RELEASE

E N° - 2935

-23/ADC/DG/DG.M/DG.MT/rtm

Opening the financial offer of the pre-qualified bidder following the analysis of the administrative files and evaluation of the technical offers of the bidders of Call for Tenders No. 38/AONO/ADC/CIPM/2023 of October 6, 2023 for the project management of the construction works of staff offices in prefabricated materials at the Yaoundé-Nsimalen International Airport.

The General Director of Aeroports Du Cameroun S.A. communicates:

The pre-qualified bidder below is invited to attend the opening of their financial offer, relating to the Call for Tenders referred to above.

ORDER NO.	TENDERER	SCORE OUT OF 100 POINTS	COMMENTS
1.	BET NEK CAMEROUN	100	Admitted to the analysis of its financial offer.
2.	NEW DESIGN BUILTSHINE	70	Eliminated
3	ENGINEERING PROVIDER	64	Eliminated
4	INTEGC	47	Eliminated
5	ETS GEOTECHNICAL ENGINEERING	43	Eliminated

The opening of the financial offer from the pre-qualified bidder will take place on 19 / 12 / 2023 from 1 p.m. in the office assigned to the Internal Procurement Commission, located at Yaoundé-Nsimalen International Airport.

Yaounde, the 13 DEC 2023
THE GENERAL DIRECTOR,



Thomas Ouona Assoumou